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INTERPELACJA 

Lublin, 30.08 2023 roku 

Pan Prezydent Miasta 

Lublin 

Dr Krzysztof Żuk 

Za pośrednictwem 

Pana Jarosława Pakuły 

Przewodniczącego Rady Miasta 

W sprawie udostępnienia informacji 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o udzielenie mi informacji dotyczących dwóch placówek 
oświatowych w Lublinie. IV Liceum Ogólnokształcącego i Szkoły Podstawowej nr 19 w 

Lublinie. 

Bardzo proszę o informacje: 

1. Jakimi zasobami lokalowymi dysponują obie placówki, interesuje mnie ilość
rzeczywistych sal lekcyjnych 

2. Ile oddziałów jest w obu placówkach w poszczególnych klasach

3. Ilu uczniów jest w poszczególnych klasach
4. Jak wygląda rzeczywiste udostępnienie sal lekcyjnych dla IV LO przez SP 19, ile sal,

w jakich przedziałach czasowych, czy jakieś sale przekazane zostały na wyłączność

Z wyrazami szacunku 

Anna Ryfka 


